

The **Big Bottle** Co.



@thebigbottleco



@thebigbottleco



The Big Bottle Co

#thebigbottleco

#livebig

#onedayonebottle

How do I look after my Big Bottle?

Made from high grade Eastman USA plastic and the latest manufacturing techniques, your Big Bottle is designed to Live Big with you every single day. However please note, due to its unique tapered-design and large water holding capacity that it is not invincible.

Treat your bottle with care and follow the below instructions so that you can continue to enjoy all its benefits.

First Time Use: Hand-Wash Only

Please ensure that you follow these steps.

1. Check that the white inner rubber seal is flush within the inside of the cap.
2. Fill your bottle half way with cool water.
3. Place cap evenly on mouth piece and twist cap – DO NOT over tighten. It should fit snugly and securely.
4. Again, holding your Big Bottle by the handle (over the sink) please tip your Big Bottle upside down to ensure that your cap and seal are watertight.
5. Turn your bottle upright again and lightly shake your bottle before disposing of the cool water.
6. Wash your Big Bottle with some warm/hot soapy water, including the inside of the cap.
7. Rinse thoroughly with warm water and allow to cool to room temperature.
8. Your Big Bottle is now ready to use. Enjoy!

Whilst it can be tempting and fun we **DO NOT** recommend picking-up and/or holding the bottle by the strap - this may reduce the longevity of your bottle and cause damage to your Big Bottle.

Hand-Wash & Big Brush

For keeping your water bottle in tip top condition on an ongoing basis use warm/hot water with your preferred dishwashing liquid, a good old shake holding from the handle, a quick scrub around the mouth piece and the insides of your Big Bottle with our specially designed **Big Brush**. Finish with a thorough rinse.

Allow your bottle to return to room temperature before placing any cold liquid in it.

Do Not scrub your caps with anything but a damp cloth, especially if it's a rose gold and/or black matte finish.

* In order to prolong the life of your Big Bottle and ensure the integrity of all finishes - We **Do Not** recommend placing your Big Bottle and/or the caps in the dishwasher.

Keeping your water icy cool:

Most health practitioners recommend drinking your water at room temperature for maximum health benefits. However, if you like your water a little cooler please note the following:

Place it in the fridge in a secure and flat position. It will cool very quickly and maintain that cooler temperature for most of the day.

HANDY HINT: Our Big Bottle Chills are a convenient way to keep your water icy cool and provide the perfect sized ice cubes for your Big Bottle. They also ensure that even the ice you use meets the most stringent worldwide health and safety standards.

TeamBBC

The Big Bottle Co is Australian born and bred and we've set up warehouses in Sussex, United Kingdom and Ontario, Canada to make life easier for all of our fans across the globe.

TeamBBC are here to help in any way we can. Our email is teambbc@thebigbottleco.com and if you ever require assistance or have any questions please feel free to contact us at any time.

It is staffed from Monday to Friday 9am to 5pm AEST, but we will always look to respond to your email as quickly as possible.

PLEASE NOTE: The Big Bottle is designed to make achieving your daily hydration needs fun and easy; it is not designed to withstand large drops, force, impact or being exposed to extreme conditions.

Comment puis-je soigner ma grosse bouteille?

Fabriqué à partir de plastique Eastman USA de haute qualité et des dernières techniques de fabrication, votre Big Bottle est conçu pour vivre gros tous les jours avec vous. Toutefois, veuillez noter qu'en raison de sa conception conique unique et de sa grande capacité de rétention d'eau, il n'est pas invincible.

Traitez votre bouteille avec soin et suivez les instructions ci-dessous afin de pouvoir continuer à profiter de tous ses avantages.

Première utilisation: lavage à la main uniquement

Assurez-vous de suivre ces étapes.

1. Vérifiez que le joint intérieur en caoutchouc blanc affleure à l'intérieur du capuchon.
2. Remplissez votre bouteille à moitié d'eau froide.
3. Placer le capuchon uniformément sur l'embout buccal et le tourner - NE PAS trop serrer. Il devrait être bien ajusté et bien ajusté.
4. Encore une fois, en tenant votre grosse bouteille par la poignée (au-dessus de l'évier), renversez-la afin de vous assurer que votre capuchon et son sceau sont bien étanches.
5. Redressez votre bouteille à la verticale et secouez-la légèrement avant de jeter l'eau froide.
6. Lavez votre grosse bouteille avec de l'eau tiède / savonneuse, y compris à l'intérieur du bouchon.
7. Rincez abondamment à l'eau tiède et laissez refroidir à la température ambiante.
8. Votre grosse bouteille est maintenant prête à être utilisée. Prendre plaisir!

Bien que cela puisse être tentant et amusant, nous déconseillons de prendre et / ou de tenir la bouteille par la dragonne - cela pourrait réduire la longévité de votre bouteille et endommager votre Big Bottle.

Lavage à la main et gros pinceau

Pour maintenir votre bouteille d'eau en parfait état, utilisez de l'eau tiède / chaude avec votre liquide vaisselle préféré, un bon vieux shake qui tient dans la poignée, un gommage rapide autour de l'embout buccal et l'intérieur de votre bouteille conçu Big Brush. Terminer avec un rinçage complet.

Laissez votre bouteille revenir à la température ambiante avant d'y placer un liquide froid.

Ne frottez pas vos capuchons avec un chiffon humide, surtout s'il s'agit d'un fini or rose et / ou noir mat.

* Afin de prolonger la durée de vie de votre Big Bottle et d'assurer l'intégrité de toutes les finitions, nous déconseillons de placer votre Big Bottle et / ou les capuchons au lave-vaisselle.

Garder votre eau glacée:

La plupart des praticiens de la santé recommandent de boire votre eau à la température ambiante pour un maximum d'avantages pour la santé. Toutefois, si vous aimez l'eau un peu plus fraîche, veuillez noter les points suivants:

Placez-le dans le réfrigérateur dans une position sûre et à plat. Il refroidira très rapidement et maintiendra cette température plus fraîche toute la journée.

CONSEIL PRATIQUE: Nos frissons Big Bottle sont un moyen pratique de garder votre eau glacée et de fournir les glaçons de la taille parfaite pour votre Big Bottle. Ils garantissent également que même la glace que vous utilisez respecte les normes de santé et de sécurité les plus strictes au monde.

TeamBBC

The Big Bottle Co est né et a grandi en Australie et nous avons établi des entrepôts à Sussex, au Royaume-Uni et en Ontario, au Canada, afin de simplifier la vie de tous nos fans du monde entier.

TeamBBC est là pour vous aider de toutes les manières possibles. Notre adresse électronique est teambbc@thebigbottleco.com et si vous avez besoin d'aide ou avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter à tout moment.

Son personnel est ouvert du lundi au vendredi, de 9 h à 17 h, heure de Paris, mais nous nous efforcerons toujours de répondre à votre courriel dans les plus brefs délais.

VEUILLEZ NOTER: Le Big Bottle est conçu pour rendre votre séance d'hydratation quotidienne amusante et facile; il n'est pas conçu pour résister à des chutes importantes, à la force, aux chocs ou à des conditions extrêmes.

www.thebigbottleco.com

www.thebigbottleco.ca

www.thebigbottleco.co.uk



@thebigbottleco



@thebigbottleco



The Big Bottle Co

#thebigbottleco #livebig #onedayonebottle